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How to improve your skin problems

如何改善你的皮肤问题

1.  皮肤松垮 (Firming)

2.  疤印 (Scar)

3.  皱纹细纹 (Wrinkle)

4.  毛孔粗大 (Wide pores)

5.  红血丝 (Capillary Dilation)

6.  色素斑 (Freckle)

7.  肌肤粗燥 (Flabby Skin)

8.  肌肤暗黑 (Skin Whitening) 

9.  黑眼圈 (Dark Eye Ring)

10.  眼袋 (Eye Bag)



造成老化的因素

自身因素（可控制因素）：
指个人生活习惯等，可以通过自身的努力来帮助克服；
睡眠、水份、烟酒、压力、食物（营养）、毒素（药物）
外界因素（不可控制因素）：
自然老化（年龄）、阳光、温度、湿度、风吹、污染

Self-factors (controllable factors):
Refers to personal habits, etc., through their own efforts to help 
overcome;
Sleep, moisture, alcohol, stress, food (nutrition), toxins (drugs)
External factors (uncontrollable factors):
Natural aging (age), sunlight, temperature, humidity, wind, pollution

Caused by aging factors



Beauty is used before Placenta, laser, laser, Botox, surgery, cosmetic, 
skin care products.

Now the beauty of the trend is to enter the era of medical beauty, that is, 
through medical principles and with high-tech equipment for customers 
to achieve the most beautiful young results.

Before the traditional beauty practices can not do beauty problems,
Now through high-tech equipment one-off solution, according to a photo, 
immediately see the results.

以前爱美是用羊胎素，雷射，激光, 肉毒杆菌, 动手术，整型， 护肤品.

现在的美容趋势是进入了医学美容时代, 就是通过医学原理并借助高科技
仪器让顾客达到最美丽年轻的效果.

以前传统的美容手法做不到的美容问题,
现在通过高科技仪器一次过解决了, 照一照, 马上看到效果。



What is DPL?

DPL, a technology for permanent hair removal.This
system combines laser technology and the benefits of the pulsating light method together to achieve 
practically painless results. Even the hairs that are difficlut or impossible to be removed ever,can now 
be treated. “In Motion” represents a breakthrough in permanent hair removal with light technology. 

DPL，一种永久脱毛的技术
系统将激光技术和脉冲光方法的优点结合在一起，实现了几乎无痛的结果。即使是困难或不可能去除毛
发，都可以治疗。“In Motion”代表了利用光技术永久脱毛的突破。



DPL technology employs low fluence, high average power, with super fast pulses(up to 10 Hz, 10 times per 
second),instead of high peak energy and slow pulses. DPL does not solely target melanin as the traditional 
IPL principle. Instead, DPL focuses on progressively raising the temperature of the sub-dermal layer of the 
skin in a step-wise fashion. DPL raises and maintains the temperature, trapping the heat for prolonged time 
(up to 90 seconds)and thereby deactivating the surrounding biological markers (e.g., stem cells and 
enzymes) for permanent hair reduction.

DPL  technology 
DPL技术采用低通量，高平均功率，具有超快脉冲（高达10Hz，每秒10次），而不是高峰能量和慢脉冲。
DPL不仅仅靶向黑色素作为传统的IPL原理。相反，DPL集中于逐步地提高皮肤的皮下层的温度。 DPL升高
和维持温度，捕获热持续延长的时间（高达90秒），从而使周围的生物标志物（例如，干细胞和酶）失活以
永久性地减少毛发。



DPL技术及其优点

DPL technology and the benefits

DPL技术及其优点
脉动光实现无痛结果。 Motion模式是一个突破对嫩肤与光的技术。更舒适的治疗，更好保护皮肤。
ICE冷压头是对嫩肤与冷却的突破技术。比常规治疗系统更舒适。

DPL technology and the benefits of
pulsating light methods to achieve painless results. In Motion Mode represents a breakthrough in
Skin Rejuvenation with light technology. The treatment is more comfortable and the skin is better
protected. ICE cold compress head represents a breakthrough in Skin Rejuvenation with cooling
technology. The treatment is more pleasant than with conventional systems.



脱毛原理
Hair removal principle
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Treatment Result


